
GRUNDEJERFORENINGEN

GABELSPARKEN

Referat fra generalforsamlingen den 28. Feb. 2008

Der var et fremmsde pi 35 deltagere incl. Bestyrelsen.
Generalforsamlingen var i sidste ojeblik flyttet fra Kultur- & Fritidscentret til lokalerne i
golfklubben, grundet varsel om en truende lukning af lokalerne i centret.

Punkt I Kim Funder blev valgt som dirigent.

A Punkt 2 Bestyrelsens beretning ved/formand Jes Nielsen.
Der var som sedvanlig foretaget forirsoprydning i kvarteret, som blev foretaget den l. April med
Ove Schlosser, som leder. I flr 2008 vil det hele gentage sig sondag den 30. Marts, hvor man
msdes ved legepladsen kl. 10.00 til en kop kaffe m. m.
Alle kan konstatere at legepladsen stadig ligger hen som naturlegeplads, med enkelte spredte
redskaber og aktivitetsmuligheder. Dette skyldes ikke at bestyrelsen har veret passiv pi omridet.
men utallige henvendelser til kommunen har kun resulteret i kontakt med en masse personer, der
hver tbr sig har veret meget imsdekommende, men uden konkret handling. Dog er det nu slAet helt
fast, at legepladsen tilhsrer kommunen og fremover skal den vere frlles for Gabelsparken og
Stejlgardsparken. Det er siledes alene kommunens ansvar at vedligeholde legepladsen fremover.
sivel sikkerhedsmessig som okonomisk. Renoveringen vil blive pAbegyndt i foriret. Kommune
sammenlcgningen er angiveligt drsagen til at tingene har trukket ud. og vil ogsi bevirke. nye
retningslinier for vedligeholdelse af gronne omrider, hvilket ogsi vil tE betydning for felles
omriderne i Gabelsparken fremover.
Der er tbretaget den nsdvendige beskering og afgrening af treer iomridet i lighed med tidligere ir.
Beretningen blev efter enkelte sporgsmil og kommentarer enstemmigl godkendt.

Punkt 3 Aflaggelse af regngf6bet.
Blev gennemgAet af kasserer Andreas Knudsen og godkendt uden kommentarer.

Punkt 4 Der var indkomet forslag fra Kim Funder Gabelsparken 103

Det indkomne forslag var vedlagt indkaldelserne til generalfiorsamlingen og vedrrrrte fe ldning af
trcer langs stien vest lbr girdhavehusene og langs stien syd for Gabelsparken. Forslaget blev
vedtaget nred 30 stemmer fbr, 2 imod og 2 hverken fbr eller imod.
Dette betyder ikke at feldningen direkte kan igangsettes, idet beslutningen skal forhandles og
godkendes aIkommunen. Bestyrelsen har taget kontakt til konrnlunen desangiende og vil selgc at

tbrhandle sig til en tilfiedsstillende losning pA gnrndlag af det vedtagne fbrslag.
Forslaget igangsatte i ovrigt en livlig debat om treerne alle andre steder i Gabelsparken og om.
hvordan de skulle holdes og passes fremover. Bestyrelsen er meget opnrerksonr pi dette.



Punkt 5 Budget og fastsattelse af kontingent.
Budgettet blev vedtaget med den andring, at de opsparede penge til legepladsen, efter kommunens
overtagelse af denne, naturligvis ikke skulle bruges her, men til almindelig vedligeholdelse af frlles
omr6deme i Gabelsparken.
Med henvisning til ovenst6ende er der i foreningen oparbejdet en relativ stor egenkapital, hvorfor
Bestyrelsen foreslog en kontingentnedsettelse til kr. 600 Arligt. Dette blev vedtaget uden
modforslag.

Punkt 6 Jes Nielsen blev genvalgt som formand uden modkandidater.

Punkt 7 Tommy Junkuhn og Ove Schlosser blev genvalgt til bestyrelsen uden modkandidater.

Som bestyrelsessuppleanter blev valgt Preben Davidsen og Peder Pedersen

Punkt 8 Som revisorer blev valgt Preben Bjornskov og Ib Lonborg

I lighed med 2007 blev ikke valgt revisorsuppleanrer.

Der blev diskuteret pt kryds og tvers under eventuelt, men Generalforsamlingen sluttede i god ro
og orden kl. ca. 21,30 og bestyrelsen takker dirigenten og alle andre f'remmodte og for de gode
indleg og kommentarer, der blev fremfsrt.

Vi msdes til forflrsoprTdningen sondag den 30. Marts kl. l0

29. febnrar 2008 Boas Petersen/sekr.


